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1. Godkendelse af referat (B) 

Referat: 

Referat godkendt. 

 

2. Meddelelser (O) 

Referat: 

Infomøder for kommende 0. klasser er sat i kalenderen. 
Cykler udsat for hærværk i junior universet. Der er sat ekstra kamera op og træer beskåret. 
Toiletter på 6.-7. og 8. årgang bliver lige nu udsat for en del svineri. 
 

3. Elevrådet (O) 

Elevrådet orienterer om sit arbejde 

Referat: 

Intet. 

 

4. Børnecenter Fjelstrup(O) 

Referat: 

Lars fortalte kort om baggrunden for byggeriet og tankerne bag Børnecenteret. 
 

5. Præsentation af skolebestyrelsesmedlemmerne til skolens forældre(D) 

Referat: 

 

Lise modtager gerne præsentationer fra alle skolebestyrelsens medlemmer. Vedlagt som 
eksempel er Lises præsentation. 
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6. Principper for tildelingsmodel(B) 

Fortsættelse af arbejdet med høringssvar vedr principper for tildelingsmodel. Materiale vedr. 
høringen er udsendt med referatet fra sidste møde. 

Referat: 

a. Bopælselev-princippet. Skolebestyrelsen er overvejende positive overfor 
bopælselev-princippet. Lise noterede forbeholdene som flettes ind i 
høringssvaret. 

b. Distriktsøkonomi. Skolebestyrelsen er overvejende positive overfor 
Distriktsøkonomi. Lise noterede forbeholdene som flettes ind i høringssvaret. 

c. Distrikts- og grænsekrydsere. Se pkt. a. 
d. Privat- og efterskoler. Se pkt. a. 
e. Louiseskolen. 
f. Grundtakst på almenskoler. Vanskeligt at gennemskue forskellen. 

 
Link til møde om principper for tildelingsmodel 22. august 2022-(Spol hen til der er gået ca 
5 minutter. Før sker der ikke så meget): 

https://dreambroker.com/channel/f7wgwdoa/29abawso  

7. Chromebooks(O) 

Situationen i Haderslev kommune. 

Referat: 

MC gennemgik kort hvor Haderslev Kommune er i processen omkring datatilsynet. 

 

8. Eventuelt 

Referat: 

Intet. 

 

 

Med venlig hilsen 

Lise Ribergaard         Lars Andersen 

 


